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Abstract (en)
[origin: WO9102252A1] This invention provides purified antigens which are indicative of the presence of atherosclerotic plaque. Different
concentrations of these antigens have been found to coincide with the progressiom of atherosclerosis. The subject invention also provides different
hybridoma cell lines which produce monoclomal antibodies directed to antigens associated with atherosclerosis and a hybridoma cell line which
produces monoclonal antibodies directed to antigen associated with normal artery and not with plaque. The atherosclerotic plaque antigen, and
monoclonal antibodies made thereto, are used in various methods for detecting in a biological sample an antigen present in, and indicative of the
presence of, atherosclerotic plaque.

Abstract (fr)
L'invention concerne des antigènes purifiés qui sont indicateurs de la présence de plaques d'athérosclérose. On a découvert que différentes
concentrations de ces antigènes coïncident avec la progression de l'athérosclérose. L'invention concerne également différrentes lignées de
cellules d'hybridomes, qui produisent des anticorps monoclonaux dirigés contre les antigènes associés à l'athérosclérose, et une lignée de cellules
d'hybridomes qui produit des anticorps monoclonaux dirigés contre l'antigène associé à l'état normal des artères et non à la plaque. L'antigène
de la plaque d'athérosclérose et les anticorps monoclonaux fabriqués à partir de cet antigène sont utilisés dans divers procédés de détection d'un
échantillon biologique dans un antigène présent dans la plaque d'athérosclérose et indicateur de la présence de plaque d'athérosclérose.
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